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Før vi gikk i gang med sakslisten hadde vi brannopplæring i kirka med Ketil. 
 
Kyrkjeverje Arvid Kaspersen var med i starten av møtet, her er litt av det han orienterte 
om:  
 
«Dere har nok lest i media at Den Norske Kirke har hatt et betydelig økonomisk underskudd 
og at det er behov for å redusere kostnadene fremover. For noen uker siden fikk vi melding 
fra bispedømmerådet om at vi må spare også i vårt bispedømme, men vi håper og tror at 
stillingen som sokneprest i Orre vil bli erstattet når Jarle slutter.  
 
Kirkerådet, KA og bispedømmerådet har utfordret alle fellesråd til å vurdere organisering av 
arbeidet, effektivitetsutnyttelse og andre sparetiltak. Jeg har hatt møte med assisterende 
stiftsdirektør Gunnar Rønnestad og møte med prost Lars Sigurd Tjelle om temaet. Vi har blitt 
oppfordret til å undersøke og gjerne prøve ut nye måter å organisere arbeidet på og 
samarbeide på tvers av menighetene.  
 
Om tre år skal stabene i Klepp, Orre og Bore samlokaliseres i det nye rådhuset. Jeg tenker 
tiden er inne for å starte å utforske og utvikle et samarbeid mellom både stabene og soknene 
i de tre menighetene allerede nå. Dette kan handle om samlokalisering eller andre måter å 
samarbeide tettere på.  
  
Det er viktig at soknerådene er informert og delaktige i de prosessene som nå er i gang. Men 
arbeid med utforming ol vil i hovedsak bli gjort administrativt.»  
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Prost Lars Sigurd Tjelle var og med i møte. Han fortalde litt frå Medlemsundersøkinga som 
vart gjennomført hausten 2023. Meir informasjon, og heile  rapporten finn de her; 
https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/bakgrunn/kirkestatistikk/medlemsundersokelse/  

https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/bakgrunn/kirkestatistikk/medlemsundersokelse/
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  
24/001 Godkjenning av innkalling  

24/002 Godkjenning av referat  

24/003 Samtale om arbeidet februar  

24/004 Informasjon frå og til fellesrådet  

24/005 Ungdomsarbeidar  

24/006 Forslag til budsjett for 2024  

24/007 Årsmøte 2024  
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24/001 Godkjenning av innkalling 
 
Forslag til vedtak:  
Innkalling blir godkjent. 
 
 
 
 
 
BS - 24/001 Vedtak: 
Innkalling godkjent. 
 
 
 
 
 

24/002 Godkjenning av referat 
 
Forslag til vedtak:  
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
 
 
 
BS - 24/002 Vedtak: 
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
 
 
 
 

24/003 Samtale om arbeidet februar 
 
Forslag til vedtak: 
Soknerådet samtalar og gjer vedtak i møte. 
 
 
 
 

Behandling:  

1. Påske saman; Åsmund vil vere med i komiteen frå Bore. 

 
2. Evalueringa av jula; Fint pynta, god tale. Me må ha fokus på kjente julesongar. Må 

ta omsyn til lyd/ det tekniske når me har to ulike gudstenester. Starte arbeidet med 
jula tidleg på hausten. Det musikalske er viktig, må ha forsongarar og ekstra 
instrument.  

 
3. Invitere Familiefokus/ hjertefokus til ein inspirasjonsdag; Hilde sjekkar om dei 

har noko som passar for oss, og når dei ev har tid.  
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4. Det vert diakonigudsteneste 28.april. Ivan har fri den dagen pga konfirmasjon i 
familien.  

 
5. Strategisamlinga; me kom fram til 3 hovudpunkt som me skal jobba med framover; 

Frivillige, husfellesskap og misjon; Me vilta opp eit av desse punkta på kvart 
sokneråd. Neste gong snakkar me om brosjyre. Hilde sjekkar med Frøyland og 
Orstad ang. deira brosjyre.  

 
 
BS - 24/003 Vedtak: 
1. Åsmund Steinnes deltek i komiteen for Påske sammen.  
4. Det vert diakonigudsteneste 28.april 
5. Soknerådet snakkar om eit av punkta kvart møte. Neste møte; brosjyre for å gje tilbod om 
husgrupper og frivillig arbeid.  
  
Punkt 2 og 3 var tatt til orientering.  
 
 
 

24/004 Informasjon frå og til fellesrådet 
 
Forslag til vedtak: 
Soknerådet samtaler og gjer vedtak i møte 
 
 
 
Behandling:  
 
Organist; Elin jobbar no 60% fast stilling, Ola Ohm er vikar og tek nokre av G1 
gudstenestene i vår.  
 
Dugnad; 15.april kl 09 – 14 m. lunsj. Ketil og Marit organiserer dette.  
 
Diakoni; Åsmund tok opp ei sak frå diakoniutavlet ang fokus på einsame / besøksvenn. Han 
har og laga forslag til brosjyre ang dette. Det er stort behov for besøksvenner då det er 
mange einsame rundt oss. Viktig å jobba tett med frivillig sentralen.  Åsmund vil fortelje om 
dette på diakonigustenesta og årsmøtet.  
 
BS - 24/004 Vedtak: 
Saka vart tatt til etterretning 
 
 
 

24/005 Ungdomsarbeidar 
 
Forslag til vedtak: 
Prosjektstillinga som ungdomsarbeidar (15%) vert utvida til skuleåret 2024/25. 
 
 
 
 
 
 
BS - 24/005 Vedtak: 
 



Side 6 av 6 

 

Prosjektstillinga som ungdomsarbeidar (15%) vert utvida til skuleåret 2024/25. 
 
 
 

24/006 Forslag til budsjett for 2024 
 
Forslag til vedtak: 
Bore sokneråd vedtek forslag til budsjett for 2024. 
 
 
Vedlegg;  
Forslag til budsjett Bore sokn 2024 
 
 
 
 
 
 
BS - 24/006 Vedtak: 
 
Bore sokneråd vedtek forslag til budsjett for 2024. 
 
 
 
 

24/007 Årsmøte 2024 
 
Forslag til vedtak: 
Bore menighet har sitt Årsmøte for 2024 17.mars kl 19.00 i kyrkja.  
 
 
 
 
 
 
BS - 24/007 Vedtak: 
 
Bore menighet har sitt Årsmøte for 2024 17.mars kl 19.00 i kyrkja. AU lagar program og 
fordeler oppgåver.  
 
 
 


